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Medborgarförslag om att islägga Sofia bollplan 
under vintern 

 

Svar på medborgarförslag 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 

Sammanfattning 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag som 
föreslår att Sofia bollplan spolas till isbana under vintersäsongen. I 
förslaget beskrivs att elever från Sofia skola måste gå till 
Eriksdalsskolan för att åka skridskor eller spela hockey vilket 
förslagsställaren anser vara för långt bort.  
 
Stadsdelsförvaltningen tackar för medborgarförslaget som syftar till 
att utveckla ytor för vinteraktiviteter inom stadsdelsområdets 
parker. 
 
Ansvaret för skötsel och underhåll av Sofia bollplan ligger hos 
idrottsnämnden. Delar av bollplan har på uppdrag av 
stadsdelsförvaltningen tidigare spolats till isbana men på grund av 
planens lutning har det varit svårt att få till en bra isyta. 
 
För att kunna erbjuda boende och besökare i området möjlighet till 
skridskoåkning har förvaltningen identifierat en yta strax söder om 
Sofia bollplan som eventuellt kan spolas till isbana vintertid.  
 
På den aktuella ytan fanns fram till hösten 2023 en tillfällig 
förskolepaviljong uppställd, förskolan Äventyret. Under 
innevarande år (2024) planerar förvaltningen att återställa ytan så 
att den bland annat kan användas för lek. Förvaltningen kommer i 
samband med denna upprustning undersöka om ytan kan spolas till 
isbana under vintersäsongen 2024/2025. 

Handläggare
Mats Christenson
Telefon: 08-50812201

Till
Södermalms stadsdelsnämnd 
25 april 2024

Södermalms stadsdelsförvaltning
Avdelningen för stadsmiljö

Tjänsteutlåtande
Dnr SÖD 2023/1346
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Medborgarförslag om att islägga Sofia 
bollplan under vintern 
 

Bakgrund 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag som 
föreslår att Sofia bollplan spolas till isbana under vintersäsongen. 
Stadsdelsnämnden beslutade vid nämndsammanträdet den 25 
januari 2024 att ge förvaltningen i uppdrag att bereda 
medborgarförslaget. Medborgarförslaget bifogas som bilaga till 
tjänsteutlåtandet. 

Ärendet 
I medborgarförslaget framför förslagsställaren att Sofia bollplan bör 
spolas till isbana under vintersäsongen.  
 
I förslaget beskrivs att elever från Sofia skola måste gå till 
Eriksdalsskolan för att åka skridskor eller spela hockey vilket 
förslagsställaren anser vara för långt bort. Enligt förslagsställaren 
bör det därför finnas en isbana vid Sofia skola.  
 
Avslutningsvis beskriver förslagsställaren sin uppskattning över 
spårningen av längdspår i Tengdahlsparken.  

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av stadsmiljöavdelningen inom Södermalms 
stadsdelsförvaltning. Ärendet har behandlats av förvaltningsgruppen 
och pensionärsrådet den 15 april 2024. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Stadsdelsförvaltningen tackar för medborgarförslaget som syftar till 
att utveckla ytor för vinteraktiviteter inom stadsdelsområdets 
parker.  
 
Ansvaret för skötsel och underhåll av Sofia bollplan ligger hos 
idrottsnämnden. Stadsdelsnämnden ansvarar däremot för 
belysningen vid bollplanen. Delar av bollplan har på uppdrag av 
stadsdelsförvaltningen tidigare spolats till isbana men på grund av 
planens lutning har det varit svårt att få till en bra isyta. 
 
För att kunna erbjuda boende och besökare i området möjlighet till 
skridskoåkning har förvaltningen identifierat en yta strax söder om 
Sofia bollplan som eventuellt kan spolas till isbana vintertid. Se 
placering av den aktuella ytan i kartan nedan. 
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I kartan markeras den yta söder om Sofia bollplan som eventuellt kan spolas till 
isbana vintertid.  
 
På den aktuella ytan fanns fram till hösten 2023 en tillfällig 
förskolepaviljong uppställd, förskolan Äventyret. Under 
innevarande år (2024) planerar förvaltningen att återställa ytan så 
att den bland annat kan användas för lek. Förvaltningen kommer i 
samband med denna upprustning undersöka om ytan kan spolas till 
isbana under vintersäsongen 2024/2025.  
 
Utöver ovannämnda yta kan förvaltningen i dagsläget inte 
identifiera en annan yta i närområdet som lämpar sig för isbana. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden överlämnar detta 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Expedieras till 
Förslagslämnaren. 
 
 
 
Alexandra Wynn  
Stadsdelsdirektör  
Södermalms 
stadsdelsförvaltning 

 

 

Bilaga 
Medborgarförslaget. 
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